

夏日宴會激賞 Summertime · Banquet Offer

現凡於 **2021 年 8 月 31 日前** 成功確認(適用於 2021 年 11 月 29 日前舉辦之宴會) · 即可享有以下優惠：

For the banquet functions on or before 29 November 2021 confirmed by **31 August 2021**, can enjoy the offers below:

每單消費金額 Spending amount	優惠 Offers
滿 HK\$4,000 or above	整單 9 折 優惠 10% off discount in whole bill
滿 HK\$8,000 or above	整單 9 折 優惠 10% off discount in whole bill **任選優惠 2 款 Choice of 2 offers below** 1) 訪客泊車優惠 Free visitor parking 2) 自來葡萄餐酒免開瓶費 Free corkage for table wine 3) 葡萄佳釀乙支 A complimentary bottle of House wine 4) 汽水或橙汁共 20 杯 Soft drinks or orange juice 20 glasses
滿 HK\$12,000 or above	整單 85 折 優惠 15% off discount in whole bill **任選優惠 3 款 Choice of 3 offers below** 1) 訪客泊車優惠 Free visitor parking 2) 自來葡萄餐酒免開瓶費 Free corkage for table wine 3) 葡萄佳釀兩支 Complimentary 2 bottles of House wine 4) 汽水或橙汁共 20 杯 Soft drinks or orange juice 20 glasses 5) 下次宴會全單 9 折優惠(限當次宴會起計 6 個月內使用) 10% off discount for next banquet (valid within 6 months from the banquet)

條款及細則

- 此優惠只供貝沙灣會所會員使用。
- 此優惠只適用於貝沙灣會所內之宴會廳。
- 此優惠只適用於 2021 年 7 月 25 日至 11 月 29 日期間進行的宴會(2021 年 9 月 21 日中秋節除外)。宴會場地以先到先得形式安排。會員最早可於宴會日期前 90 天預留宴會場地。
- 此優惠只適用於於 2021 年 8 月 31 日或指定日期前(以較早日期為準)已成功確認及繳付訂金之宴會。如未能於上述日期前成功付款，將沒法享有優惠。
- 每單限用優惠 2 項及 2 次。優惠選項一經確實恕不更改。
- 此優惠須於宴會當天享用完畢，不作延期。
- 此優惠不得與其他推廣及優惠同時使用。
- 此優惠不能兌換現金或其他禮品。
- 宴會場地使用守則同時適用於此優惠。
- 開瓶費優惠只限葡萄餐酒。其他自釀酒類飲品將另收費。
- 免費泊車只限宴會當日有效。訪客車位有限，先到先得。
- 此推廣必須遵循《預防及控制疾病(規定及指示)(業務及處所)規例》(第 599F 章)的規定及更改。
- 如有任何爭議，南盈物業管理有限公司保留最終決定權。

Terms & conditions

- This offer is intended for Club Bel-Air member(s) only.
- This offer is only valid at banquet function rooms in Club Bel-Air.
- This offer is only applicable to the banquet bookings from 25 Jul to 29 Nov 2021 (except 21 Sep 2021 Mid-Autumn Festival). Spaces are subject to availability. Club Bel-Air accepts bookings from residents up to 90 days prior to the event date, bookings are accepted on a first come first serve basis.
- Confirmation must be made and deposit must be received on or before 31 Aug 2021 or the said deadline (whichever is earlier). Failure to do so will result in the forfeiture of your discount.
- Each bill can enjoy one offer once only, all offers shall be considered definite and not subject to change after confirmation.
- This offer must be completed on the event day, no postponement.
- This offer cannot be combined with other promotions or discounts.
- No exchange for cash and any gift in any circumstances.
- The Terms and Conditions of Booking Function Rooms apply.
- Free corkage offer is limited for table wine only, other self-brought in alcoholic beverages will be charged.
- Free parking is only valid on the event day; spaces in first come first serve basis.
- Subjects to the requirements, restrictions and directions stipulated in the Prevention and Control of Disease (Requirements and Directions) (Business and Premises) Regulation (Cap. 599F).
- Island South Property Management Limited reserves the sole right of discretion on any disputes.